
J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Bánréve Község Képviselő-testületének 2007. május  02-án 13.00 órai kezdettel 
Uppony községben megtartott üléséről. 
 
Jelen vannak:  Hajdu Gábor József polgármester,  

Révay István alpolgármester, 
Bán János, 

   Elekes Péter, 
   Kozma Lászlóné, 
   Naszádi Ferenc,  

Tóth Csabáné, 
Ujváry Ferenc, 

   Vass András, 
   Virág Imréné   képviselők, 
 

Garaj Dániel   jegyző, 
Ujváryné Szabó Erika  óvodavezető. 

 
Hajdu Gábor polgármester köszöntötte a megjelenteket. Megállapította, hogy a Képviselő-
testület határozatképes, mind a 10 képviselő jelen van. Jegyzőkönyv hitelesítőnek Virág 
Imréné képviselő Asszonyt és Révay István alpolgármester Urat javasolta. 
 
Képviselő-testület 10 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítőket, és az alábbi 
napirendet. 
 
Napirend:  
 
1. 2006. évi zárszámadás jóváhagyása 

Előadó: polgármester 
 
2. 2006. évi ellenőrzésekről tájékoztató 

Előadó: jegyző 
 
3. Indítványok, javaslatok 

a./ Közoktatási intézmények minőségbiztosítása 
b./ Ózd Kistérség Többcélú Társulása Társulási Megállapodás módosítása 

 
Napirend tárgyalása:  
 
1. napirendi pont:  2006. évi zárszámadás jóváhagyása 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! A zárszámadás anyagát mindenki megkapta a 
Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság meghívójának mellékleteként. A bizottság a témát 
körültekintően megtárgyalta. Megkérem Jegyző Urat, hogy tegye meg szóbeli kiegészítését, 
majd a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság Elnökét, hogy ismertesse a bizottság javaslatát. 
 
Garaj Dániel: Ismertette előterjesztését, mely teljes terjedelemben a jegyzőkönyv mellékletét 
képezi. 
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Ujváry Ferenc: Ismertette a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság javaslatát, mely a jegyzőkönyv 
mellékletét képezi. 
 
Hajdu Gábor: Nagyon  büszke vagyok rá, hogy egy ilyen zárszámadást tudtunk a testület elé 
hozni jóváhagyásra. Úgy gondolom, hogy irigylésre méltó, bármely környező település 
büszke lenne rá, és örömmel  venné, ha ilyen zárszámadást kellene tárgyalniuk. Mindenkinek 
szeretném megköszönni, aki ebben a munkában részt vett. Bízok benne, hogy bármennyire 
nehéz év elé is nézünk, de jövőre is hasonlóan jó zárszámadásunk lesz. 
 
Virág Imréné: A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság ülésén is elhangzott, hogy ez egy nagyon 
dicséretes eredmény, dicséret illeti a dolgozókat és a vezetőket egyaránt. 
 
Révay István: A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság ülésén a Virág Imréné és a Kozma Lászlóné 
részéről megfogalmazódott, hogy a zárszámadás tükrében a hivatal  valamennyi dolgozója 
kimagaslóan végezte munkáját. Úgy gondolom, hogy a régi és az új testület is sikeres évet 
zárt. Mindenkinek elismerés jár a végzett munkáért. A zárszámadást elfogadásra javasolom. 
 
Kozma Lászlóné: Elismerés a hivatal dolgozóinak, valamint a 2 intézmény dolgozóinak is a 
végzett munkáért, hiszen a felelős gazdálkodásért őket is dicséret illeti. Nagyon szép a 
zárszámadás, remélhetőleg a jövőben is így lesz. 
 
Hajdu Gábor: Javaslom, hogy fogadjuk el a zárszámadást, alkossa meg a Képviselő-testület a 
rendeletét. Szavazásra tette az elhangzottakat. 
 
Képviselő-testület 10 igen szavazattal megalkotta a 7/2007. (V.02.) rendeletét a 2006. évi 
költségvetés végrehajtásáról. A rendelet teljes terjedelemben a jegyzőkönyv mellékletét 
képezi, mely 2007. május 02-án kihirdetésre került. 
 
 
2. napirendi pont: 2006. évi ellenőrzésekről tájékoztató 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! Az anyag a meghívó mellékleteként mindenkinek 
kiküldésre került. Kérem Jegyző Urat, tegye meg kiegészítését. 
 
Garaj Dániel: Tisztelt Képviselő-testület! Úgy gondolom, hogy röviden, lényegretörően 
leírásra került a tájékoztató, amennyiben valakinek – személyiségi jogot nem sértő -  kérdése 
merült fel, úgy kérem, azt tegye fel. Nem volt különösebb probléma a munkavégzés során. 
 
Hajdu Gábor: Látható, hogy amióta az Ózd Kistérségi Többcélú Társuláson belül megvalósult 
a belső ellenőrzési tevékenység, megoldást jelentett a problémákra. Eredményes, komoly 
ellenőrzési munka folyik. A sajnálatos eset óta nincs probléma, remélhetőleg a jövőben sem 
lesz semmilyen gond. A tájékoztatót  elfogadásra javasolom. 
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Szavazásra tette a tájékoztatót és az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az 
alábbi határozatot hozta: 
 

28/2007. (V.02.) számú határozat 
 

Tárgy: 2006. évi ellenőrzésekről tájékoztató 
 

  Képviselő-testület a 2006. évi ellenőrzésekről készült tájékoztatót elfogadta. 
 
 
3. napirendi pont: Indítványok, javaslatok 
 
a./ Közoktatási intézmények minőségbiztosítása 
 
Hajdu Gábor: Megkérem a Szociális és Kulturális Bizottság Elnökét ismertesse javaslatát a 
napirendi ponttal kapcsolatosan. 
 
Tóth Csabáné: Ismertette a bizottság előterjesztését, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! A két intézmény Minőségirányítási Programját 
mindenki elolvasta. Azok a törvényi előírásoknak megfelelően készültek el. Nagyon nagy 
munka volt ez az intézmények részéről.  
 
Garaj Dániel: Szeretném felhívni az intézményvezetők figyelmét arra, hogy módosult az OM 
rendelet. Felhívnám a figyelmet, hogy nagyon figyelmesen kell áttanulmányozni. „A rendelet 
célja meghatározni a közoktatás minőségfejlesztési rendszere működésének elveit, továbbá 
megteremteni a minőségfejlesztésben nyújtott kiemelkedő teljesítmények állami 
elismerésének lehetőségét.” „A nevelési-oktatási intézménynek a minőségirányítási program 
végrehajtásának értékelése során vizsgálnia kell azt, hogy az intézményi minőségpolitika és a 
minőségfejlesztési rendszer betöltötte-e a célját. Vizsgálni és értékelni kell továbbá a 
nevelési-oktatási intézmény eredményességét, így különösen a nevelési, illetve pedagógiai 
programban megfogalmazottak teljesülését, az intézményi nevelési, tanítási és 
tanulásirányítási módszerek, az alkalmazott tankönyvek, taneszközök, fejlesztő eszközök, 
beválását, a teljesítményértékelés gyakorlatát, a szülők, a tanulók elégedettségét.”  
 
Bán János: A pontozás még nincs a programunkban, jelenleg készül, de ezt a törvény 
engedélyezi. A Comenius 2000 programot eddig is csinálta az intézmény. Konkrétan 
meghatározásra kerül, hogy kit, mikor, hogyan ellenőriznek. Le kell dokumentálni, nyomának 
kell lenni. Az adminisztráció tovább fog nőni. Kétévente ez alapján a pedagógusokat értékelni 
kell, jelenleg ez úgynevezett próba év. 2008 évtől kötelező lesz. 
 
Ujváryné Szabó Erika: A program magában kevés, kell hozzá a pedagógiai program és más 
dokumentumok  is, ezek együtt élnek. Valószínű, hogy ez egy felesleges munka volt. Egy 
továbbképzésen vettünk részt, ott elhangzott, hogy a társulásnak egy központi programja lesz, 
hogy egységesek legyenek az intézményeknél is. Újra át kell majd dolgozni.  
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Virág Imréné: Én egy kicsit más szemmel nézem a programokat. Végigolvastam őket, azt el 
kell ismerni, hogy ez egy nagyon nagy munka. Munkavégzés közben biztosan át kell 
dolgozni, alakítani. Ezek nagyon szép elvek, de képtelenség így elvégezni. Az intézmény 
fenntartóit ki fogja értékelni? Hogy fog ez kinézni? Milyen kellemetlenségek, súrlódások 
lesznek ebből? Az óvodáé több, mint az iskoláé, ott már a pontozás is megvan. Három ember 
kell, összesen négyen vannak, ebből három értékel.  
 
Ujváryné Szabó Erika: Ezt mi is megkérdeztük. Nagy intézménynél van értelme, de kicsinél 
nincs. Azt mondták, hogy nincs különbség kis és nagy intézmények között. Nem lesz könnyű. 
Komoly adminisztrációt igényel. 
 
Virág Imréné: Régen szakfelügyelők voltak, annak is volt ereje. Igazgató Úrtól kérdezném, 
hogy ha nem írja alá valaki, akkor mi van? 
 
Bán János: Ezt nem tudom.  
 
Vass András: Ez az ipar területén már régen így működik. Van egy audit cég, aki ellenőrzi az 
egészet. 
 
Ujváryné Szabó Erika: Szakértők fogják vizsgálni.  
 
Virág Imréné: Azt nagyon jónak látom, hogy nyilvánosnak kell lennie. Doppingoló szerepe is 
van ennek. 
 
Garaj Dániel: A közigazgatásban ez már így van. A köztisztviselő teljesítményének 
értékelésénél 30%-kal fel, 20%-kal lefelé el lehet térni a bérétől. Ezt az elvet kívánják a 
későbbiekben a közalkalmazottaknál is alkalmazni. Amennyiben nem írja alá a pedagógus, 
úgy fizetés csökkentés jöhet szóba, illetve fegyelmi eljárás, esetleg munkaügyi bírósághoz  
fordulhat. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

29/2007. (V.02.) számú határozat 
 

Tárgy: Közoktatási intézmények minőségbiztosítása 
 

  Képviselő-testület a Napköziotthonos Óvoda minőségirányítási programját  
elfogadja, az mindenben megfelel az előírt feltételeknek. 
Képviselő-testület az Általános Iskola minőségirányítási programját elfogadja. 
A programot ki kell egészíteni az önértékelési szempontokkal.  

 
b./ Ózd Kistérség Többcélú Társulása Társulási Megállapodás módosítása 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! A határozati javaslat a meghívó mellékleteként 
mindenkinek kiküldésre került. Javaslom elfogadásra. 
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Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

30/2007. (V.02.) számú határozat 
 

Tárgy: Javaslat az Ózd Kistérség Többcélú Társulási Megállapodás  
módosítására 

 
Bánréve Községi Önkormányzat Képviselő-testülete a fenti tárgyú  
előterjesztést megtárgyalta és az alábbi döntést hozta: 

 
1.) A Képviselő-testület elfogadja az Ózd Kistérség Többcélú Társulása 

Társulási Megállapodásának alábbi tartalommal történő kiegészítését: 
a./ A Megállapodás II. fejezet 1. pontjának felsorolása kiegészül az  
alábbi francia bekezdéssel: 
„-foglalkoztatás” feladattal. 
b./ A Megállapodás III. fejezet III/B. ágazati feladatok kiegészül az  
alábbiak szerint: 

 
„Foglalkoztatást elősegítő feladatok 

 
A Kistérség Társulása a foglalkoztatást elősegítő feladatkörében  
összehangolja a Társulás tagjai által elvégzendő foglalkoztatást  
elősegítő és közhasznú-, közmunka-szervezési tevékenységet. Ennek  
keretében: 
1./ Folyamatosan vizsgálja és értékeli a kistérség  
foglalkoztatáspolitikai, munkaerő-piaci helyzetét, adottságait és  
információkat szolgáltat a társult önkormányzatok részére. 
2./ A kistérség területfejlesztési, gazdaságfejlesztési koncepciójával  
összhangban foglalkoztatáspolitikai terveket készít, javaslatokat tesz. 
3./ Figyelemmel kíséri a térségi kihatású, illetve térségi összefogást  
igénylő foglalkoztatáspolitikai pályázati lehetőségeket, különös  
tekintettel a közhasznú- és közmunkaprogramokra és azokon való  
részvételre javaslatokat tesz a társulás tagjainak. 
4./ Megvalósító-lebonyolító szervezet megbízásával koordinálja a  
pályázatokon történő részvételt, sikeres pályázat esetén figyelemmel  
kíséri azok végrehajtását, elemzi azok tapasztalatait. 
5./ Közreműködik a térségben kialakult munkaerő-piaci 

válsághelyzetek  
kezelésében. 
6./ Kapcsolatot tart a kistérségben működő foglalkoztatáspolitikai és  
munkaerőképzést folytató szervezetekkel, valamint koordinálja egyéb  
civil szervezetek e feladatkört érintő munkáját.” 

 
2.) Felhatalmazza a Polgármestert a módosítással egységes szerkezetbe foglalt 

társulási megállapodást aláírására. 
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3.) A határozat 1-2.) pontjában foglalt Társulási Megállapodás módosítás – 
minősített többségű döntéssel történő – elfogadása esetén az Önkormányzat 
kezdeményezi az Ózd Térségi Önkormányzatok Közhasznú Foglalkoztatást 
Szervező Társulás megszüntetését. 

 
A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert a Társulás  
megszüntetésére irányuló tárgyalások lefolytatására és a megszüntető okirat  
aláírására. 

 
Felelős: 1-3.) pontok vonatkozásában:  

            Polgármester 
      Határidő: értelemszerűen 

 
 
c./ Ózdi Tűzoltóparancsnokság támogatása 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! Az ózdi tűzoltóság megkeresett minket egy 
levélben, melyben arról tájékoztat, hogy egy pályázatot kíván benyújtani egy vízszállító 
gépjármű beszerzésére. Amennyiben nyer a pályázatuk, úgy az önrész jelentősen 
csökkenthető, amennyiben a körzetéhez tartozó települési önkormányzatok is támogatják egy 
kisebb összeggel. Ez már évek óta így megy, minden évben szoktuk támogatni az ózdi 
tűzoltóságot. 50.000,-Ft támogatás megítélését javasolom.  
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta:  
 

31/2007. (V.02.) számú határozat 
 

Tárgy: Ózdi Tűzoltóparancsnokság támogatása 
 
  Képviselő-testület az Ózdi Tűzoltóparancsnokság részére 50.000,-Ft  

támogatást nyújt egy darab vízszállító gépjármű beszerzéséhez.  
 

d./ Településről film készítése 
 
Hajdu Gábor: Tisztelt Képviselő-testület! Megkerestek az Ózd Városi Televíziótól, hogy egy 
20 perces kisfilmet szeretnének elkészíteni településünkről. Ez természetesen pénzbe kerül. 
Minden környező településről el kívánják készíteni ezeket a kisfilmeket, amennyiben a 
Képviselő-testületek úgy döntenek, és ezek a kisfilmek a Hálózat TV-re kerülnének fel. Nem 
tudom, hogy szokták-e nézni a Tisztelt Képviselő Urak és Hölgyek a Hálózat TV-t. Hangony 
település már megcsináltatta a kisfilmet, már játszották is a Hálózat TV-n. Amennyiben ez a 
kisfilm elkészül, úgy gondolom, hogy pozitívan befolyásolná a településünk képét. Egyébként 
a Tompa napokon voltak az Ózd TV-től kint nálunk. A kisfilm nem egy nap alatt készülne el, 
hanem azokról a rendezvényekről, azon momentumokról, amelyeket mi mondunk nekik. A 20 
perces kisfilm ára 58.000,-Ft.  
 
Révay István: Feltehető a honlapunkra is? 
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Hajdu Gábor: Persze. Ez egy minőségi, levetíthető dokumentumfilm lenne. 
 
Garaj Dániel: Úgy gondolom, hogy végiggondolandó ez a dolog. 20 percben sok mindent 
meg lehet mutatni. Ha sokszorosítható, amennyiben úgy dönt  a testület, hogy megcsináltatja, 
úgy dönteni kellene arról is majd, hogy mi szerepeljen benne. 58.000,-Ft nem sok érte, az a 
véleményem.  
 
Ujváry Ferenc: Nem lenne szerencsés, ha egy nap alatt készítenék el. Az szerepeljen benne 
ténylegesen, amit mi meghatározunk.  
 
Hajdu Gábor: Természetesen mi mondjuk meg, hogy mi legyen benne. Javaslom, hogy 
készíttessük el. Arról szóljon, ami kiemelt elképzelése a testületnek.  
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

32/2007. (V.02.) számú határozat 
 

Tárgy:Településről film készítése 
 
Képviselő-testület 58.000,-Ft összeget biztosít a településről film készítéséhez  
az Ózdi Városi Televízió részére. 

 
e./ Önkormányzatok Enciklopédiája 2006-2010 
 
Hajdu Gábor: Megkerestek már többször is az Önkormányzatok Enciklopédiája 2006-2010. 
ügyében. 150.000,-Ft-ról volt eddig szó, így testület elé sem hoztam az ügyet, egyértelműen 
azt mondtam, hogy nem kérjük. Sokalltam ezt az összeget. Ismételten megkerestek, találtak 
szponzort, így jelenleg 24.000,-Ft-ot kellene fizetni és kapnánk 2 db díszkötésű enciklopédiát, 
amennyiben úgy dönt a testület, hogy szerepeljünk benne. Megjelennénk a 
www.onkormanyzat.net oldalon is.  
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 9 igen 1 ellen szavazattal az alábbi 
határozatot hozta: 
 

33/2007. (V.02.) számú határozat 
 

Tárgy: Önkormányzatok Enciklopédiája 2006-2010 
 
  Képviselő-testület egyetért azzal, hogy a Magyar Önkormányzatok  

Enciklopédia 2006-2010-ben szerepeljünk és annak megvásárlására 24.000,-Ft- 
ot biztosít.  

 
 
f./ Sportpálya karbantartása 
 
Tóth Csabáné: A március havi ülésen a sport ügyével is foglalkozott bizottságunk. Ismertette 
előterjesztését, mely a jegyzőkönyv mellékletét képezi. 
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Hajdu Gábor: A tavalyi évben is nyújtottunk be pályázatot az öltöző felújítására, sajnos nem 
nyertünk. Az idén is folyamatosan figyeljük a lehetőségeket, amennyiben lesz rá lehetőség, 
úgy pályázni fogunk.  
A klub által hagyott áldatlan állapotoknak a felszámolása folyamatosan történik. A 
karbantartást végezzük, figyelmet fordítunk az állagmegóvásra is. A kapukat folyamatosan 
lelakatoljuk, sajnos rögzíteni nem igazán lehet őket. A lakatot állandóan leverik. A pálya 
állagára is figyelmet fordítunk, jelenleg kaszálni még nem lehet a füvet.  
 
Révay István: Be kellene hozni a kapukat.  
 
Hajdu Gábor: Az a kapu, ami kint volt, valóban beszállításra került, de ezek már azóta 
kerültek ki. Plachy Lászlóék vitték ki, hogy tudjanak játszani, az ő tulajdonuk.  
 
Elekes Péter: Ha az övék, vigyék el ők, aki kiviszi, vigye az be is. 
 
Garaj Dániel:  Nagyon nehéz kapuk, nem lehet őket könnyen mozgatni. 
 
Hajdu Gábor: A legnagyobb probléma az, hogy rajta csüngenek a gyerekek. A héten például 
hozzánk egy delegáció jött. Én nem voltam otthon, a feleségem elbeszélgetett velük. Azt 
mondták, hogy itt volt sportolási lehetőség, minden volt, most már semmi nincs. Az az egy 
biztos, hogy mi nem fogunk fenntartani egy csapatot. Ez sehol sincs, és nem is lesz, ez nem a 
mi feladatunk. 
 
Garaj Dániel: Úgy kellene megpróbálni rögzíteni a kerítést tartó betonhoz, hogy ha kell 
mozdítható legyen. 
 
Hajdu Gábor polgármester szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen 
szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

34/2007. (V.02.) számú határozat 
 

Tárgy: Sportpálya karbantartása 
 
Képviselő-testület egyetért azzal, hogy a sportpálya és sportöltöző  
karbantartása ez évben is folyamatosan megtörténjen. Az ehhez szükséges  
lépéseket a polgármester tegye meg.  

 
Határidő: folyamatos, és október 30. 
Felelős: polgármester 
 

Bán János: Lukács Józseffel beszélgettünk és az öregfiúk labdarúgó klubbal kapcsolatosan 
felmerült, hogy voltak focizni Csízbe, szeretnék visszahívni őket. Kérnék, hogy a füvet 
vágjuk a pályán, valamint támogatásként kérnék, hogy vegyünk egy vízmelegítő bojlert, hogy 
a mérkőzés után legalább tisztálkodási lehetőség legyen. 
 
Révay István: Volt ott bojler. 
 
Hajdu Gábor: Van is és működik is. 
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Garaj Dániel: Az elmaradt közüzemi díjakat már kiegyenlítettük. 
 
Hajdu Gábor: Már hivatalosan rendben van minden az öltöző esetében, de utána fogunk 
nézni. 
 
Ujváry Ferenc: A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság ülésén szó esett a temetői fák ügyéről is. 
Szeretnénk megtudni, hogy hol tart az ügy?  
 
Hajdu Gábor: Április hónap végére ígérték a kivágást. Véleményem szerint 2 héten belül 
megoldódik a dolog. Ki lesz vágva az összes megjelölt fa. Lehetséges, hogy sírbontásra is sor 
fog kerülni. Azon az áron vágja ki őket, amilyen ajánlatot adott 2 évvel ezelőtt. 
 
Révay István: A Takarékszövetkezetes faház mellett ott van az a nagy fa, hogy ítélitek meg, 
nem kellene azt is kivágatni. Szép fa, kár érte, de az sem egészséges fa már. A többin sem 
látszott, hogy a belseje üreges, lehetséges, hogy ez is olyan állapotban van. 
 
Hajdu Gábor: Én azokról beszéltem, amelyek meg vannak jelölve. 
 
Révay István: Ez tudom, hogy nincs benne, de véleményem szerint át kellene gondolni, 
veszélyesnek tartom. 
 
Elekes Péter: Jelzi azt a fa. 
 
Hajdu Gábor: A gond az, hogy ha jelzi a fa, akkor már nem megy fel rá az alpinista.  
 
Révay István: Ez volt a gond a fűzzel is. 
 
Hajdu Gábor: Foglalkozzunk-e most több fával, vagy maradjanak egyenlőre a megjelölt fák, 
és aztán egy következő ütemnél foglalkozunk a továbbiakkal. 
 
Vass András: Az anyagi helyzettől függ. Amennyiben van rá pénz, úgy vágassuk. 
 
Révay István: Jövőre többe fog kerülni. 
 
Hajdu Gábor: Ha kijön kérünk egy ajánlatot, megnézi a többit is, és meglátjuk, hogy mit 
mond a vállalkozó. 
 
Ujváry Ferenc: A másik téma ami felvetődött a bizottság ülésén, az az orvosi ügyelet. 
Történt-e valamilyen jogszabály módosulás, módosítás. 
 
Hajdu Gábor: A következő rendes testületi ülésen történik meg a háziorvos, orvosi ügyelet, 
védőnő beszámoló. Amit mi kértünk arra még semmilyen válasz, visszajelzés nem érkezett. A 
közös testületi ülés május hó végén lesz, azonban az időpont attól függ, hogy hogyan tudunk 
egyeztetni.  
 
Ujváry Ferenc: Az ügyelet ellátással nincs probléma? Nem tagadhatja meg? 
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Garaj Dániel: Nincs. Mi elküldtük a levelet, válasz még nem jött. 
 
Hajdu Gábor: Nem tapasztaltuk jelét. 
 
Virág Imréné: Adjon az ügyelet egy korrekt elszámolást, és írásban a testületi ülésre, hogy 
lehetőség legyen áttanulmányozni. Nem csak szóban az ülésen elhadar valamit.  
 
g./ Jutalmazás 
 
Révay István: A Pénzügyi és Ügyrendi  Bizottság, a testület és a hivatal is odaadó munkát 
végzett. A bizottság ülésén is elmondtam, most is elmondom, a végzett munkát elismerem. 
Amióta én testületi tag vagyok, azóta a dolgozók plusz jutalmat nem kaptak. A 
köztisztviselők napjára két heti bér van beütemezve. Véleményem szerint a hivatali 
dolgozókat meg kellene jutalmazni. A Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság megtárgyalná. 
Javaslom, hogy egy havi rendkívüli jutalmat kapjanak a dolgozók, és az a javaslatom, hogy ne 
kerüljön a jutalom differenciálásra. Nagyon pozitív évet zárt a hivatal, sokat fáradoztak.  
A testület akár most is dönthet róla, hogy egyöntetűen kapja meg mindenki az egy havi 
jutalmat. Legyen ez egy gesztus a dolgozók felé. Amennyiben jelen ülésen nem döntünk az 
ügyben, úgy javaslom, hogy a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tárgyalja meg a témát. 
 
Garaj Dániel: A köztisztviselők napja július 01., addig még tervezve van két rendes testületi 
ülés. 
 
Elekes Péter: Mit kell ezen gondolkodni, vagy igen, vagy nem. 
 
Hajdu Gábor: Javaslom, hogy abban döntsünk most, hogy a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság 
tárgyalja meg a dolgot. 
 
Révay István: Az ilyen jutalmazások minden esetben a tartalék terhére szoktak menni. 7 főről 
van szó. 
 
Garaj Dániel: Arról kell dönteni, hogy foglalkozzon-e vele a bizottság. 
 
Tóth Csabáné: Nagyon elismerem a hivatali dolgozók munkáját. Úgy gondolom, hogy a két 
intézmény dolgozói is hozzájárultak a szép eredményhez. Véleményem szerint a két 
intézmény dolgozóit is megilleti a végzett munkáért a jutalom.  
 
Révay István: A közalkalmazottakra is vonatkozzon a javaslat. 
 
Ujváry Ferenc: Elég bátor javaslatnak tartom. Mindenképpen meg kell vitatni. 
 
Kozma Lászlóné: Ezt a dolgot, nagyon jól körül kell járni. Egy ilyen döntéshez tudni kell, 
hogy mi az osztható keret. Mindenki mondja el a véleményét. Meglátjuk, hogy mit lehet 
tenni. Valóban dicséretes a munkavégzés, de a munka maradéktalan elvégzése minden 
dolgozó kötelessége.  Nagyon körültekintően kell eljárni egy ilyen döntés meghozatalakor. 
Ennek nagyon sok összetevője van. Mindenképpen meg kell tárgyalni. Nagyon jó dolog ez, 
pláne, ha tudunk adni is. 
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Virág Imréné: Éva kit értesz azon, hogy mindenki mondja el a véleményét. 
 
Kozma Lászlóné: A képviselőkre, a Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság tagjaira gondoltam. 
 
Hajdu Gábor: Javasolom, hogy foglalkozzon vele a bizottság.  
 
Szavazásra tette az elhangzottakat. Képviselő-testület 10 igen szavazattal az alábbi határozatot 
hozta: 
 

35/2007. (V.02.) számú határozat 
 

Tárgy: Jutalmazás 
 
Képviselő-testület egyetért azzal, hogy a 2006. évi bérmegtakarítás terhére  
külön jutalmazás történjen a köztisztviselők és közalkalmazottak részére. A  
Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság készítsen erre vonatkozóan javaslatot.  

 
Határidő: május havi rendes testületi ülés 
Felelős: Pénzügyi és Ügyrendi Bizottság Elnöke 

 
 
Ezután a Képviselő-testület zárt ülést tartott, ahol lakáscélú támogatásról, ápolási díj 
megszüntetéséről és ápolási díj kérelem elutasításáról döntött.  
 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 
Hajdu Gábor József        Garaj Dániel 
     polgármester                        jegyző  
 
 
 
Jegyzőkönyv hitelesítők: 
 
 
 
     Virág Imréné                   Révay István 
         képviselő                                                            alpolgármester 


